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PROTOKÓŁ 0012.6.15.2016 
z posiedzenia Komisji Kultury i Sportu 

w dniu  15 grudnia  2016 roku 
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta 
Czas posiedzenia: 15.00 -16.15 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności.  
 

Porządek obrad 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Sprawy bieżące: 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2016 rok, 

• Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Gimnazjum Nr 1 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 5 im. Jana Pawła II z siedzibą w 
Jastrzębiu-Zdroju przy ul. Staszica 10 w Gimnazjum Nr 1 Mistrzostwa 
Sportowego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 5, 

• Odpowiedź na wnioski komisji z dnia 20 października 2016 r.  
• Pismo Zespołu Szkół Mistrzostwa Sportowego w sprawie 

dofinansowania kosztów wyżywienia dla uczniów, 
4. Plan pracy Komisji na I półrocze 2017 r.  
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołów z dnia 20 października oraz 22 listopada 2016 r.  
7. Zakończenie posiedzenie  

 

Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Mirosław Kolb. Przywitał 
przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości. 
 
Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się 
– 0. 

Ad. 3 

Sprawy bieżące: 
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• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2016 rok, 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Gimnazjum Nr 1 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 5 im. Jana Pawła II z siedzibą w 
Jastrzębiu-Zdroju przy ul. Staszica 10 w Gimnazjum Nr 1 Mistrzostwa 
Sportowego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 5, 

 

Andrzej Matusiak 
 - Czy Rada Sportu opiniowała projekt uchwały? 
 
Michał Szelong 
 - Projektu uchwały nie było na Radzie Sportu. Rada Sportu miała swoje 
posiedzenie dwa tygodnie temu. Była rozmowa w tym temacie, ale samego 
projektu uchwały nie było.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Dopiero dziś dowiadujemy się o tym projekcie uchwały. Uważam, że tego 
projektu uchwały nie powinniśmy dziś opiniować. Wiecie Państwo, że Gimnazja 
będą wygaszane. Po co tworzyć nowy twór na dwa lata. Jak będzie koncepcja 
dotyczącą oświaty w mieście to wówczas podejmować decyzję, nie teraz.  
 
Anna Hetman 
 - Proszę Państwa dziwię się, że wcześniej taka uchwała nie została podjęta. 
Rozporządzenie funkcjonuje od wielu lat. Szkoły, które mają klasy sportowe na 3 
letnim etapie z mocy prawa stają się Szkołą Mistrzostwa Sportowego. Subwencja 
na Szkołę Mistrzostwa Sportowego jest zdecydowanie wyższa niż subwencja na 
klasy sportowe. Nawet jeśli to będzie na dwa lata to są to pieniądze na 
utrzymanie tych szkół. Na Radzie Sportu temat był rozpatrywany wstępnie w 
kontekście Programu Rozwoju Sportu w mieście. Opinia członków Rady Sportu i 
nasze propozycje są niemal, że identyczne. Chodzi o stworzenie takiej ścieżki 
szkoleniowej dla każdej dyscypliny sportu, aby nie było „przepychanek” między 
szkołami. Ścieżka szkoleniowa była jasna i przejrzysta od najmniejszego dziecka 
do seniora i żeby obiekty, szkoły, stowarzyszenia, które prowadzą takie szkolenia 
między sobą nie rywalizowały. Jest to możliwe do zrobienia jeśli my ten program 
kompleksowo opiszemy i przedstawimy. Pod ten program będziemy również 
realizować nową sieć szkół. Bardzo istotne jest to, że z taką inicjatywą wystąpił 
klub GKS 1962 Jastrzębie. Wiąże się to z jakimiś profitami dla tego klubu. 
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Mówiliście Państwo wielokrotnie, że nie dbamy o sport, dajemy za mało pieniędzy 
a z tym wiążą się dodatkowe godziny szkolenia dla uczniów z tej szkoły. Jeśli 
byłyby to dwa lata to i tak to się opłaca dla finansów miasta.  
 
Anna Toborowicz 
 - Panie Przewodniczący projekt uchwały był wczoraj omawiany i przegłosowany 
na Komisji Edukacji i Polityki Społecznej. Bardzo proszę poddać pod głosowanie 
w/w projekt uchwały. Musimy rozwijać sport, tym bardziej w szkołach, aby 
odciągnąć dzieci od komputera.  
 
Mirosław Kolb 
 - Nic się nie stanie jak przeniesiemy projekt uchwały na kolejne posiedzenie 
Komisji. Wówczas Rada Sportu wyda opinię w sprawie projektu uchwały.  
 
Kamil Błachut – członek Rady Sportu 
 - O Szkole Mistrzostwa Sportowego rozmawialiśmy dużo i chyba nie ma osoby, 
która jest przekonana o tym, że takie szkoły powinny powstawać.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Mamy jedną Szkołę Mistrzostwa Sportowego, która ma cały czas pod górkę. 
Nie jest odpowiednio dofinansowana. Tworzymy kolejną szkołę, a nie zadbaliśmy 
o szkołę, którą już posiadamy. Po skończeniu Gimnazjum kto w tej szkole się 
będzie uczył? Uważam, że tworzy się tą szkołę, aby na siłę uratować ZS nr 5. 
Żadna szkoła za wyjątkiem może  ZS nr 6 nie ma warunków na utworzenie 
Szkoły Mistrzostwa Sportowego. ZS nr 6 mając do dyspozycji basen w bliskiej 
odległości stadion miejski, salę gimnastyczną, halę Omega byłby w stanie taką 
szkołę poprowadzić. Uważam, że skoro Szkoła Mistrzostwa Sportowego na Os. 
Przyjaźń nie jest odpowiednio dofinansowana, utrzymana to nie twórzmy 
następnych szkół. Może zróbmy wszystkie szkoły Szkołami Mistrzostwa 
Sportowego wówczas będziemy mieli całkiem inne dofinansowanie.  
 
Anna Hetman 
 - Dziwię się bardzo tym wypowiedziom bo Państwo reprezentujecie zupełnie inny 
kierunek działania niż Państwa Rząd. Realnie planujemy działania, patrzymy 
strategicznie. Rząd, Pani Minister i Kuratorium wyraźnie podkreśla – Róbcie tak, 
aby wszystkie szkoły funkcjonowały. Jestem po rozmowie z Kuratorium w 
Rybniku i taką wspólną decyzję podjęliśmy, że będziemy wszystko robić, aby 
wszyscy nauczyciele zachowali miejsca pracy i szkoły pozostały w takim 
wymiarze jak są. Co z uczniami, którzy ukończą Gimnazjum? W tej szkole jest 
Liceum. Proces szkoleniowy będzie nadal trwał.  Nie może być tak jak dotychczas 
działo się w szkołach, że w każdej szkole powstawały dowolne klasy, dyscypliny 
sportowe, zawody bo każda szkoła rywalizowała. SKUU, które funkcjonowało 
przez lata zepsuło nasze szkoły. Każdy bił się o pieniądze. Nie jest prawdą, że 
szkoły nie są dofinansowane i ta szkoła nie jest dofinansowana. Myli się Pan 
bardzo i proszę nie manipulować faktami. Kiedyś tak było, że Dyrektor nie mógł 
utworzyć planu finansowego na dany rok bo SKUU ograniczała jakaś kwota. 
Musieliśmy się zmieścić w tych kwotach.  Teraz każda szkoła ma zaplanowane 
tak wydatki, że od stycznia do grudnia są one wystarczające. Jeżeli coś się 
wydarzy w trakcie roku za każdym razem każdy wniosek w poprzednim i w tym 
roku był rozpatrywany pozytywnie. Żadnej szkole nie zabrakło pieniędzy. 
Zdecydowanie większe środki poszły na dofinasowanie szkół, na to, aby każde 
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dziecko, które przychodzi z orzeczeniem miało zapewnioną opiekę , nie tak jak 
kiedyś było. Teraz każde dziecko ma zapewnioną prawidłową opiekę. Szkoły 
gdzie prowadzone są klasy sportowe czy Szkoły Mistrzostwa Sportowego również 
za każdym razem otrzymują wsparcie finansowe jeśli ono jest niezbędne. SMS 
jest specyficzna bo jest ona z internatem. Nie będzie drugiej szkoły z internatem 
chodź ZS nr 6 się o to upomina bo są zainteresowani uczniowie spoza miasta, 
aby przyjechać i kształcić się w  ZS nr 6  bo jest to  szkoła prestiżowa. Takimi 
szkołami będzie również SMS. Jedna już jest bo SMS na oś. Przyjaźń jest znana 
nie tylko na Śląsku, ale w całym kraju.  
 
Iwona Rosińska 
 - Wczoraj na Komisji Edukacji i Polityki Społecznej omawialiśmy ten projekt 
uchwały. Mówiliśmy o tym, że SP n 4 będzie szkołą maksymalnie wypełnioną i  
ZS nr 5 myśli o kształceniu od Szkole Podstawowej w zakresie piłki nożnej. Tak? 
 
Anna Hetman 
 - Tak.  
 
Iwona Rosińska 
 - Szkoła Podstawowa nr 10 była szkołą, która specjalizowała się w klasach 
sportowych piłki nożnej. Zadałam pytanie czy Pan Dyrektor nie będzie miał nic 
przeciwko temu, żeby szkolenie odbywało się w ZS nr 5. Otrzymaliśmy 
odpowiedź, że nie gdyż w SP nr 10 byłby nacisk na lekką atletykę i pływanie.  
 
Anna Hetman 
  - Musimy rozróżnić jeszcze klasy sportowe Szkoły Mistrzostwa Sportowego i 
Szkoły Podstawowe z klasami Mistrzostwa Sportowego. Jeżeli to będzie szkoła 
taka jak na oś. Przyjaźń czyli Szkoła Podstawowa w ZSMS to tę Szkołę 
Podstawową również chcemy przekształcić, ale nie da się tam przekształcić w 
typową Szkołę Mistrzostwa Sportowego bo tam będą chodziły dzieci rejonowe. 
Musiała by to być Szkoła Podstawowa z klasami Mistrzostwa Sportowego. Do 
konkretnej sytuacji trzeba indywidulanie podejść.  
 
Iwona Rosińska 
 - Wiem, że taką propozycją wystąpił Klub GKS 1962 Jastrzębie. Proszę 
powiedzieć jakie korzyści z tego wynikają? 
 
Dariusz Stanaszek 
 - Szkoła Mistrzostwa Sportowego daje większe możliwości jeżeli chodzi o 
szkolenie. Dzieci będą mieć więcej godzin, cały sztab szkoleniowy będzie czuwał 
nad szkoleniem dzieci. Po drugie będą korzyści finansowe dla SMS. Według 
planu, który przedstawiamy – zgłoszeniem do rozgrywek zajmie się akademia. 
GKS 1962 Jastrzębie przejmie cały system w rozgrywkach. Odciąży SMS. To jest 
wymóg i standard. Priorytetem jest, aby klub grał w II lidze mając taki potencjał 
jeżeli chodzi o system szkolenia w Jastrzębiu. Jest to szansa na rozwój dzieci, 
zmniejszenie kosztów utrzymania spółki GKS 1962 Jastrzębie. Duża część 
trenerów i zaplecza pochodzi z ZS nr 5. Na dzień dzisiejszy w akademii jest 250 
dzieci. To jest niewyobrażalne, że szkoła nie powstała wcześniej. Jeżeli myślimy 
poważnie, żeby rozwijać klub i awansować do II ligi to do czerwca musimy mieć 
wszystko rozwiązanie. Szkolenie dzieci i młodzieży to jest podstawowy 
fundament każdego klubu.  
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Jarosław Skrobacz  
 - Drodzy Państwo, Szkoły Mistrzostwa Sportowe to jest konieczność. Bez tego 
nie da się funkcjonować w normalnym profesjonalnym sporcie. Jeżeli chcemy, 
aby w mieście oprócz siatkówki, hokeja było szkolenie piłki nożnej trzeba 
stworzyć do tego odpowiednie warunki, aby chłopcy nie uciekali poza Jastrzębie. 
Po pierwsze poprawa warunków szkolenia, ciągłość tego szkolenia, to wszystko w 
ZS nr 5 będziemy mieli zagwarantowane. Do klas sportowych miasto musi 
dopłacać, a w przypadku Szkół Mistrzostwa Sportowego są profity. Można 
pozyskać pieniądze z zewnątrz niż z budżetu miasta je wydawać. Nauczyciele, 
trenerzy wybrali ZS nr 5 ponieważ jest najlepszy dojazd na Moszczenicę, gdzie w 
przyszłości mogłaby być stworzona lepsza baza. Chcemy dobrze dla szkolenia 
dzieci i młodzieży, aby dzieci nie uciekały z miasta tylko miały na miejscu 
zapewnione jak najlepsze warunki.  
 
Iwona Rosińska 
 - Rozumiem, że są klasy sportowe, a teraz jest kwestia przekształcenia na 
Szkołę Mistrzostwa Sportowego? 
 
Michał Szelong 
 - Jako wiceprezes szkółki piłkarskiej MOSIR mogę powiedzieć że kosmetyczna 
zmiana nazwy to przede wszystkim podniesienie prestiżu i wizerunku. W klasach 
sportowych  SP nr 10 czy w ZS nr 5 są chłopcy spoza Jastrzębia. Jeżeli od 
nowego roku  powstanie SMS to prestiż, wizerunek piłki w mieście stworzony 
przez udaną rundę jesienną zostanie podniesiony.  
 
Iwona Rosińska 
 - Czy są jeszcze jakieś formalności do spełnienia? 
 
Grzegorz Łukasik 
 - Formalnie zgodnie z Rozporządzeniem Ministra o stworzeniu SMS to tak de 
facto szkoła jest już Szkołą Mistrzostwa Sportowego. Rozporządzenie mówi 
wyraźnie jeżeli co najmniej przez 3 lata jest szkolenie w jednej dyscyplinie sportu 
to szkoła staje się Szkołą Mistrzostwa Sportowego. Panie Przewodniczący kojarzę 
Pana z działaniem pro sportowym w mieście i jestem zdziwiony, że Pan 
……..działania, ku poprawie tego sportu. Jestem 18 lat trenerem i miałem 
przyjemność być trenerem pierwszego zespołu GKS 1962. Dziwię się, że ludzie z 
Jastrzębia, którzy kojarzeni są ze sportem w mieście nie chcą dążyć do rozwoju 
sportu w mieście. 85% a nawet 90% zawodników GKS Jastrzębie to absolwenci 
tej szkoły – absolwenci Gimnazjum, którzy pozostawali w Liceum. Dzięki temu, 
ze byli w tej klasie sportowej mogli się prawidłowo rozwijać. Dlaczego nie zrobić 
czegoś co mogłoby jeszcze bardziej rozwój przyspieszyć? W Polsce SMS bardzo 
prężnie się rozwijają. Nasi chłopcy z Jastrzębia uczą się poza miastem, gdzie 
zaproponowano im lepsze warunki np. w Zagłębiu Lubin. Stwórzmy takie warunki 
w mieście. Mam przed sobą wyciąg ze strony Ministerstwa Edukacji Narodowej i 
wytyczne są jasne – jeżeli będzie Gimnazjum Mistrzostwa Sportowego będzie je 
można droga formalną przekształcić w Szkołę Podstawową Mistrzostwa 
Sportowego.  
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Andrzej Matusiak 
 - Stworzyliśmy Szkołę Mistrzostwa Sportowego na oś. Przyjaźń. Co chwile są 
problemy. Szkoła nie jest odpowiednio dofinansowana.  Nie potrafimy jednej 
szkoły stworzyć z prawdziwego zdarzenia, a chcemy tworzyć następną szkołę.  
 
Grzegorz Łukasik 
 - Czy wie Pan ilu jest chłopców z Jastrzębia  w SMS w klasach piłki siatkowej? 
Klasy, które były stworzone w SMS na oś. Przyjaźń  wydaje mi się, że były 
stworzone dla zawodników z całej Polski być może stąd wynikły te problemy. My 
to robimy dla naszych mieszkańców.  
 
Mirosław Kolb 
 - Jestem przekonany, że wszyscy członkowie Komisji są za rozwojem sportu. 
Nikt nie powiedział, że tej szkoły nie będzie.  
 
Anna Hetman 
 - Dyskusja mnie trochę zadziwia. Jeśli SMS powstanie i jeśli powstanie Szkoła 
Podstawowa Mistrzostwa Sportowego to nie  będzie to zwykła Szkoła 
Podstawowa z klasami Mistrzostwa Sportowego, która zabierze z SP nr 4 
uczniów. To będzie typowa Szkoła Mistrzostwa Sportowego do której pójdą 
wyłącznie dzieci z całego miasta i spoza miasta, które zechcą się kształcić w tej 
dyscyplinie sportu. Będzie to jedna bądź dwie klasy. SP nr 4 będzie przepełniona. 
Ewentualność stworzenia takiej szkoły daje możliwość częściowego rozładowania 
napełnienia w SP nr 4. Nie wpłynie to na funkcjonowanie pozostałych szkół. 
Będzie pozytywnie oddziaływało na całe miasto.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Co ze szkółką MOSIR, zostaje zlikwidowana? Proszę powiedzieć jak to będzie 
wyglądać.  
 
Michał Szelong 
 - Cały czas klasy sportowe są. Przypominam, że to rodzice decydują gdzie 
uczniowie idą. Byłem na zebraniach z rodzicami w SP nr 10 i ZS nr 5 kiedy 
tworzyły się klasy sportowe  i wszyscy rodzice byli za utworzeniem klas 
sportowych bo wiedzieli, że jest proces kształcenia z automatu. Podniesienie 
prestiżu w postaci docelowo akademii stworzonej ze szkółki na pewno jest 
jedynym kierunkiem na to, żeby mieć przewagę w regionie. Szkółka powstanie 
zmodyfikowana. Zostanie przekształcona.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Będzie podlegała pod GKS 1962 Jastrzębie? Wiem, że są problemy żeby GKS 
1962 miał zawodników z MOSIR.  
 
Michał Szelong 
 - Problemów nie ma.  
 
Jarosław Skrobacz 
 - Mielibyśmy większe możliwości utrzymania chłopców w mieście.   
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Dariusz Stanaszek 
 - Warunkami zdobycia licencji do grania w II lidze jest zgłoszenie 4 grup do 
rozgrywek. Na dzień dzisiejszy tego nie mamy. Dla mnie rzeczą niedopuszczalną 
jest, że GKS Jastrzębie nie prowadzi szkolenia młodzieżowego. Musimy płacić 
podatek. Korzystną rzeczą jest system premiowania pro junior w II lidze. 
Gdybyśmy grali swoimi wychowankami, bez żadnego problemu zdobywamy 
pierwsze miejsce i jest to premiowane kwotą 850 tys. zł. z PZPN.  
 
Michał Szelong 
 - Pan Matusiak wspomniał, że są problemy z przechodzeniem. Jestem trochę 
zdziwiony. Piłkarze, którzy wyrazili chęć na przestrzeni minionych lat przechodzili 
bez problemu za darmo. Nie przypominam sobie, żeby ktoś powiedział w szkółce, 
że nie pójdzie do GKS 1962.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jeżeli będzie akademia GKS 1962 to w tym przypadku klub ma wpływ na to 
gdzie zawodnik z akademii przechodzi?  
 
Jarosław Skrobacz 
 - Jeżeli akademia będzie funkcjonowała pod GKS 1962 to możliwości odejścia 
zawodników można ograniczyć.  
 
Grzegorz Łukasik 
 - Proszę Państwa na przekształceniu szkoły nie da się stracić, można tylko 
zyskać zarówno organizacyjnie jak i finansowo. Nie ma ścieżki, która mogłaby 
okazać się ryzykowana.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Na rozwój sportu przeznaczamy 1 mln. zł. Zapotrzebowanie GKS 1962 jest na 
ok 1 mln. 200 tys. zł. Wiemy w jakiej sytuacji jest klub hokejowy i klub 
siatkówki. Jaką pewność ma klub GKS 1962 na to, że pomoc miasta będzie na 
tyle, aby utrzymać status jaki ma w tej chwili. Żeby utrzymać stabilność 
zwracaliśmy się w ub. roku, że zmniejszamy jakiekolwiek inwestycje, aby przez 
dwa lata 3 podstawowym klubom pomóc. Mówiliśmy wówczas o kwocie 2,5 mln. 
zł. Jak Pani kwotą 1 mln. zł zabezpieczy 3 kluby? 
 
Anna Hetman 
 - Należy wyróżnić 3 elementy. Po pierwsze nie można zrezygnować z inwestycji i 
środki przeznaczyć na sport. Druga rzecz to odróżnienie klubu sportowego od 
szkoły z klasami sportowymi bądź Mistrzostwa Sportowego. To są zupełnie dwie 
różne sprawy. Szkoły to są zadania obligatoryjne dla Gminy. Jeżeli szkoła 
funkcjonuje to musi mieć na podstawowe funkcjonowanie i te pieniądze się 
muszą znaleźć i się znajdują. Jeżeli chodzi o pieniądze na sport to dotychczas 
przez wiele lat w ustawie były wskazane 3 dyscypliny sportu. To Państwo 
wprowadziliście kolejne dwie dyscypliny. Kwota, którą planujemy na dotację 
rozłoży się na 5 klubów. Moim zdaniem to nie był dobry ruch. Klubom należy 
pomagać, ale nie oznacza, że już należało rozszerzać uchwałę o dwie dyscypliny. 
Przez wiele lat poza rokiem 2015 i tym dotacja na sport wynosiła ok 800 tys. zł. 
W tym roku przeznaczyliśmy na dotacje sportową 1 mln. 800 tys. zł. Poza dużym 
sportem mamy  szkolenie dzieci i młodzieży. 
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Andrzej Matusiak 
 - Mówi Pani o dwóch dodatkowych dyscyplinach – judo i tenisie stołowym. Jak 
wyda Pani na te dyscypliny sportowe 20 tys. zł to jest wszystko. To jest żadna 
kwota. Jak Pani widzi wsparcie dla klubu GKS 1962? 
 
Anna Hetman 
 - Konstruując budżet ograniczają nas pewne ramy. Nie możemy sobie pozwolić 
na zwiększenie wydatków bieżących. Zwrot podatku od wyrobisk będzie w 
przyszłym i kolejnym roku wpływał na konstrukcję budżetu. Wydatki bieżące 
musimy ograniczać. Skoro w tym roku przeznaczyliśmy 1 mln. 800 tys. zł na 
sport to być może w tym roku też będzie taka możliwość. Nie mogę 
zagwarantować, że pieniądze się znajdą. Wszystkich potrzeb od razu nie 
spełnimy. Oczywiście chciałabym, żeby pieniędzy było więcej. Kluby sportowe to 
są spółki, które same mogę wypracować pewne zyski, mogą mieć dochody. 
Wspieramy klub poprzez rozmowy z przedsiębiorcami. Przedsiębiorcy, którzy 
mogą w jakiś sposób klub wspierają. Spółka miejska wodociągi też klub wspiera. 
Bardzo duże wydatki stanowi w ciągu roku utrzymanie obiektów sportowych.  
 
Dariusz Stanaszek 
 - Mamy przykłady z innych miast gdzie III ligowy Motor Lublin otrzymuje z 
miasta 3 mln. zł. Wszystkim zależy na tym, aby GKS 1962 Jastrzębie był 
wizytówką miasta.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Proszę Państwa ostateczną decyzję odnośnie projektu uchwały podejmie Rada 
Miasta. Chciałbym się w poniedziałek  spotkać z Radą Sportu, aby temat 
przedyskutować. Chciałbym wiedzieć jaka jest opinia Rady Sportu.  
 
Michał Szelong 
 - Rada Sportu jest ciałem kolegialnym. Rada Sportu jest za projektem uchwały. 
Nie zagwarantuje możliwości spotkania w poniedziałek.  
 
Anna Hetman 
 - Czy opinie Rady Sportu są dla Państwa wiążące? Ostatnia opinia Rady Sportu 
nie była brana pod uwagę.  
 
Andrzej Matusiak 
 - W sprawie uchwały, gdzie były minimalne zmiany Rada Sportu potrafiła się 
zebrać.  
 
Michał Szelong 
 - Mogę zwołać Radę Sportu w ciągu 5 dni kalendarzowych od złożenia wniosku o 
takie posiedzenie.  
 
Mirosław Kolb 
 - Przechodzimy do głosowania projektu uchwały.  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

1. 
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• Odpowiedź na wnioski komisji z dnia 20 października 2016 r.  
 
Komisja przyjęła do wiadomości odpowiedź na wnioski.  

 
• Pismo Zespołu Szkół Mistrzostwa Sportowego w sprawie 

dofinansowania kosztów wyżywienia dla uczniów, 
 
Andrzej Matusiak 
 - Jaka jest odpowiedź Pani Prezydent w tym temacie? 
 
Anna Hetman 
 - Nie ma jeszcze odpowiedzi. Sprawdzamy koszty dofinansowania żywienia w 
poszczególnych szkołach. Zbieramy informacje w tym temacie.  
 
Ad. 4 
Plan pracy Komisji na I półrocze 2017 r.  
 
Komisja ustaliła plan pracy na I półrocze 2017 roku. 
 
Plan pracy stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
Ad. 5 
Wolne głosy i wnioski 
Proponowane wnioski Komisji: 
 
Wniosek nr 1 
 
Komisja wnioskuje o montaż progów zwalniających przy ul. Podmiejskiej.  
 
Głosowanie Radnych: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się - 1 
 
Wniosek nr 2 
 
Komisja wnioskuje  o budowę chodnika dla pieszych przy ul. Stodoły na odcinku 
od ul. Pszczyńskiej do wysokości pierwszej bramy Rodzinnych Ogródków 
Działkowych „Irys”.  

 
Głosowanie Radnych: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się - 1 
 
Ad. 6 
Przyjęcie protokołów z dnia 20 października oraz 22 listopada 2016 r.  
 
Protokół z 20 października został przyjęty głosami: za -4, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0 
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Protokół z 22 listopada został przyjęty głosami: za -4, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0 
 
Ad.7 
Zakończenie posiedzenie  
 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 
posiedzenie.  
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz      Mirosław Kolb 
 


